
 

 

ZAPISNIK O RADU 17. SJEDNICE  

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA   

ODRŽANE  27.06.2018. GODINE U VIJEĆNICI 

 

Broj: 01-GV-02-787/18 

Datum: 27.06.2018. godine  

 

Sjednica  je počela  s radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Dr. Igor Gavrić, predsjedavajući Gradskog vijeća.  Prisutni su bili 

sljedeći gradski vijećnici:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Odsutni:Mr.Srđan Simonović (najavljen  izostanak), Vedran Dodik, Dado Stojnić, Mr. Sead Srna 

(najavljen izostanak), Lana Velić (najavljen izostanak), Adnan Gušo (najavljen  izostanak)  

 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali:  

1. Milan Trivić, zamjenik Gradonačelnika, 

2. Ivica Šarić, zamjenik Gradonačelnika, 

3. Safet Krajišnik, sekretar Gradskog vijeća, 

4.   Maja Hadžihalilović, rukovodilac Stručne službe Gradonačelnika, 

5.   Amela Kolovrat, pomoćnik Gradonačelnika za finansije, 

6.   Dragana Solaković, pomoćnik Gradonačelnika za lokalnu samoupravu i razvoj grada, 

7.   Subha Krajišnik, pomoćnik Gradonačelnika za opću upravu i zajedničke poslove, 

8.   Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnika za evropske integracije i EU fondove, 

9.   Članovi Komisije za Satatut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema evidenciji u Gradskoj službi 

      za Gradsko vijeće), 

10. Enes Husejnović, predsjedavajući Komisije za spomenike Gradskog vijeća, 

11. Besim Musakadić, zamjenik pravobranioca Grada Sarajeva.  

 

1. Mr. Hazim Bahtanović 15.  Snežana Omukić 

2. Bajro Biber 16. Srđan Srdić 

3. Mr. Vedad Deljković 17. Barbara Peleš Stroil 

4. Mr. Tea Mušić 18. Adnan Talić 

5. Samir Fazlić 19. Nihad Uk 

6. Edina Gabela 20. Toni Vukadin 

7.      Dr. Igor  Gavrić 21. Mr. Miroslav Živanović 

8. Nuko Grebović 22. Sanela Holjan. 

9. Reuf Hafizović   

10. Mr. Vibor Handžić   

11. Mira Jurić   

12. Prof.dr. Velija Katica   

13. Miro Lazović   

14. 
 

Almedin Miladin   
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozdravio prisutne gradske vijećnike i goste i 

otvorio 17. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva, konstatacijom da sjednici prisustvuje 17 

gradskih vijećnika, te da su izostanak  najavili gradski vijećnik Sead Srna, gradska vijećnica Lana 

Velić, gradski vijećnik Adnan Gušo i gradski vijećnik Srđan Simonović.  

 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je Zapisnik o radu 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

održane 25.04.2018. godine.   

 *** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je podsjetio gradske vijećnike da su, uz predloženi 

dnevni red sjednice, dostavljeni materijali gradskim vijećnicima, zajedno sa saglasnostima zamjenika 

Gradonačelnika,  

Upoznao je Gradske vijećnike da je Gradonačelnik, u međuvremenu, povukao ranije utvrđen Prijedlog 

Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o preraspodjeli sredstava planiranih u Budžetu Grada Sarajeva 

za 2018. godinu, te da se ovaj prijedlog izostavlja iz prijedloga dnevnog reda 17. sjednice Gradskog 

vijeća. Zatim je najavio određivanje o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga, po 

proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju. 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz dva  “suzdržana” 

glasa prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju članova radnih tijela 

Gradskog vijeća,  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je prijedlog da se Odluka o izboru članova radnih tijela Gradskog 

vijeća,  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku.  

 *** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (dva  gradska vijećnika se nisu izjasnila),  usvojilo je prijedlog da se 

Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo „22. Jazz Fest 

Sarajevo 2018“,  razmatra u formi prijedloga po skraćenom  postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika,  usvojilo je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije 

od posebnog interesa za Grad Sarajevo „58. Internacionalni teatarski festival MESS 2018“,  razmatra 

u formi prijedloga po skraćenom  postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (jedan  gradski vijećnik se nije izjasnio),  usvojilo je prijedlog da se 

Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo  XXXIV. 
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Internacionalni festival Sarajevo „Sarajevska zima 2018“,  razmatra u formi prijedloga po skraćenom  

postupku. 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (jedan  gradski vijećnik se nije izjasnio),  usvojilo je prijedlog da se 

Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo  “24. Sarajevske 

večeri muzike SVEM 2018“,  razmatra u formi prijedloga po skraćenom  postupku.  

 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika,  usvojilo je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije 

od posebnog interesa za Grad Sarajevo 9. “Balet - fest Sarajevo“ 2018,  razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom  postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,   

izjasnivši se sa 14 glasova “za”, tri glasa “protiv” i uz jedan “suzdržan” glas prisutnih gradskih 

vijećnika (dva  gradska vijećnika se nisu izjasnila),  nije usvojilo prijedlog da se Odluka o izmjenama 

i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana “Reljevo”, razmatra po skraćenom  

postupku i u formi prijedloga uvrsti u dnevni red 17. sjednice Gradskog vijeća.   

Gradski vijećnik Velija Katica, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika SDA je iskazao sumnju u 

rezultate glasanja, te su se gradski vijećnici, na poziv sekretara Gradskog vijeća Safeta Krajišnika, 

pojedinačno izjasnili kako slijedi:  

 

1 Vedad Deljković za 

2 Adnan Talić za 

3 Almedin Miladin za 

4 Dado Stojnić odsutan 

5 Vedran Dodik  odsutan 

6 Vibor Handžić protiv 

7 Srđan Simonović  odsutan 

8 Samir Fazlić protiv 

9 Velija Katica za 

10 Sead Srna  odsutan 

11 Nihad Uk protiv 

12 Nuko Grebović suzdržan 

13 Tea Mušić za 

14 Miro Lazović za 

15 Hazim Bahtanović  odsutan 

16 Srđan Srdić za 

17 Barbara Peleš Stroil protiv 

18 Miroslav Živanović za 

19 Igor Gavrić za 

20 Reuf Hafizović za 

21 Snežana Omukić suzdržana 

22 Edina Gabela za 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjenama-i-dopunama-odluke-o-pristupanju-izradi-regulacionog-plana-reljevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjenama-i-dopunama-odluke-o-pristupanju-izradi-regulacionog-plana-reljevo/
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23 Lana Velić  odsutna 

24 Sanela Holjan za 

25 Adnan Gušo  odsutan 

26 Bajro Biber za 

27 Toni Vukadin  odsutan 

28 Mira Jurić za 

 

Poslije provedenog postupka pojedinačnog izjašnjavanja, Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva Igor Gavrić  je konstatirao da Gradsko vijeće Grada Sarajeva, izjasnivši se sa 14 glasova 

“za”, četiri  glasa “protiv” i uz 2 “suzdržana” glasa, prisutnih gradskih vijećnika, nije usvojilo prijedlog 

da se u prijedlog dnevnog reda 17. sjednice Gradskog vijeća uvrsti razmatranje   Odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana “Reljevo” po skraćenom postupku u formi 

prijedloga.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (jedan  gradski vijećnik se nije izjasnio),  usvojilo je prijedlog da se 

Odluka o podizanju Spomen obilježja “Odred Lasta”, razmatra u formi prijedloga po skraćenom  

postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je prijedlog da se Odluka o stavljanju van snage Odluke o 

pristupanju osnivanju Fondacije ARS AEVI Sarajevo, razmatra u formi prijedloga po skraćenom  

postupku.  

*** 

Bez rasprave, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), za 17. sjednicu Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva, usvojilo je sljedeći dnevni red:1    

1. Prijedlog Odluke o razrješenju članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

2. Prijedlog Odluke o izboru članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

3. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „22. Jazz Fest Sarajevo 2018“ 

4. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „58. Internacionalni teatarski festival MESS 2018“ 

5. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo XXXIV Internacionalni festival Sarajevo „Sarajevska zima 2018“ 

6. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo “24. Sarajevske večeri muzike SVEM 2018“ 

7. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo 9. “Balet - fest Sarajevo“ 2018 

8. Prijedlog Odluke o podizanju Spomen obilježja “Odred Lasta” 

                                                 
1) Gradskom vijeću je  kao informativni materijal, dostavljen i Zaključak Općine Ilidža kojim se u javnu raspravu 

upućuje Nacrt Odluke o usvajanju, odnosno  provođenju Urbanističkog projekta Spomenički kompleks „Tunel 

D-B“. 
 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjenama-i-dopunama-odluke-o-pristupanju-izradi-regulacionog-plana-reljevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjenama-i-dopunama-odluke-o-pristupanju-izradi-regulacionog-plana-reljevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-podizanju-spomen-obiljezja-odred-lasta/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-prestanku-fondacije-ars-aevi-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-prestanku-fondacije-ars-aevi-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-22-jazz-fest-sarajevo-2018nevni-red-15180/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-22-jazz-fest-sarajevo-2018nevni-red-15180/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-58-internacionalni-teatarski-festival-mess-2018/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-58-internacionalni-teatarski-festival-mess-2018/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-xxxiv-internacionalni-festival-sarajevo-sarajevska-zima-2018/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-xxxiv-internacionalni-festival-sarajevo-sarajevska-zima-2018/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-24-sarajevske-veceri-muzike-svem-2018/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-24-sarajevske-veceri-muzike-svem-2018/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-9-balet-fest-sarajevo-2018/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-9-balet-fest-sarajevo-2018/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-podizanju-spomen-obiljezja-odred-lasta/
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9. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o pristupanju osnivanju Fondacije ARS 

AEVI Sarajevo (izmijenjn materijal po zaključcima nadležnih radnih tijela Gradskog 

vijeća) 

10. Informacija o Dokumentu okvirnog budžeta za period 2019 – 2020 

11. Informacija o stanju turizma u Gradu Sarajevu s prijedlogom mjera 

12. Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama 

13. Informacija Gradskom vijeću Grada Sarajeva kao osnivaču JP Sarajevo d.o.o. Sarajevo 

o mogućnostima preuzimanja obavljanja komunalnih poslova iz nadležnosti Grada 

Sarajeva 

14. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Ad 1 i 2) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozvao gradske vijećnike na jedinstvenu raspravu, 

a pojedinačno odlučivanje o 

- Prijedlogu Odluke o razrješenju članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva i 

- Prijedlogu Odluke o izboru članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 
 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akata Komisija za izbor i imenovanje,  te da su, uz predloženu odluku, 

dostavljeni i izvještaji Komisije za Statut i akte.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o razrješenju članova 

radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva kako je predložena.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o izboru članova radnih 

tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva kako je predložena.  

 

Ad 3, 4, 5, 6 i 7) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozvao gradske vijećnike na jedinstvenu raspravu, 

a pojedinačno odlučivanje o 

- Prijedlogu Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za 

Grad Sarajevo „22. Jazz Fest Sarajevo 2018“, 

- Prijedlogu Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za 

Grad Sarajevo „58. Internacionalni teatarski festival MESS 2018“, 

- Prijedlogu Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za 

Grad Sarajevo XXXIV Internacionalni festival Sarajevo „Sarajevska zima 2018“, 

- Prijedlogu Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za 

Grad Sarajevo “24. Sarajevske večeri muzike SVEM 2018“ i 

- Prijedlogu Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za 

Grad Sarajevo 9. “Balet - fest Sarajevo“ 2018. 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-prestanku-fondacije-ars-aevi-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-prestanku-fondacije-ars-aevi-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-prestanku-fondacije-ars-aevi-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-dokumentu-okvirnog-budzeta-za-period-2019-2020/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/11-informacija-o-stanju-turizma-u-gradu-sarajevu-s-prijedlogom-mjera/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-saradnji-i-odnosima-organa-grada-sarajeva-sa-vjerskim-zajednicama-i-crkvama-3/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-saradnji-i-odnosima-organa-grada-sarajeva-sa-vjerskim-zajednicama-i-crkvama-3/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/13-informacija-gradskom-vijecu-grada-sarajeva-kao-osnivacu-jp-sarajevo-d-o-o-sarajevo-o-mogucnostima-preuzimanja-obavljanja-komunalnih-poslova-iz-nadleznosti-grada-sarajeva/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/13-informacija-gradskom-vijecu-grada-sarajeva-kao-osnivacu-jp-sarajevo-d-o-o-sarajevo-o-mogucnostima-preuzimanja-obavljanja-komunalnih-poslova-iz-nadleznosti-grada-sarajeva/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/13-informacija-gradskom-vijecu-grada-sarajeva-kao-osnivacu-jp-sarajevo-d-o-o-sarajevo-o-mogucnostima-preuzimanja-obavljanja-komunalnih-poslova-iz-nadleznosti-grada-sarajeva/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/vijecnicka-pitanja-i-inicijative-42/
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U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik te da su, uz predložene odluke, dostavljeni i izvještaji 

Odbora za društvene djelatnosti  i Komisije za Statut i akte.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o sufinansiranju 

kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo „22. Jazz Fest Sarajevo 2018“  

kako je predložena. 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o sufinansiranju 

kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo „58. Internacionalni teatarski 

festival MESS 2018“  kako je predložena.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih 

gradskih vijećnika(četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o sufinansiranju 

kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo XXXIV. Internacionalni festival 

Sarajevo „Sarajevska zima 2018“   kako je predložena. 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o sufinansiranju 

kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo “24. Sarajevske večeri muzike 

SVEM 2018“ kako je predložena.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o sufinansiranju 

kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo 9. “Balet - fest Sarajevo“ 2018 

kako je predložena.  

 

 

 Ad 8) 

Prijedlog Odluke o podizanju Spomen obilježja “Odred Lasta” 
 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Komisija za spomenike, a da je, uz prijedlog, dostupno  i mišljenje 

Komisije za Statut i akte.  

U raspravi je sudjelovala gradska vijećnica Snežana Omukić, a Enes Husejnović, predsjedavajući 

Komisije za spomenike Gradskog vijeća je dao dodatna obrazloženja.  

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), usvojilo je Odluku o podizanju Spomen 

obilježja “Odred Lasta” kako je predložena.  

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-podizanju-spomen-obiljezja-odred-lasta/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-podizanju-spomen-obiljezja-odred-lasta/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-podizanju-spomen-obiljezja-odred-lasta/
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Ad 9) 

Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o pristupanju osnivanju Fondacije ARS AEVI 

Sarajevo 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, te da su, uz predloženu odluku, dostupni i izvještaji 

Odbora za društvene djelatnosti i  Komisije za Statut i akte.  

U raspravi su svoja mišljenja, stavove, sugestije, odnosno pitanja uputili gradski vijećnik Vibor 

Handžić, gradski vijećnik Samir Fazlić i gradska vijećnica Snežana Omukić, a dodatna 

obrazloženja i odgovore na pitanja, u ime predlagača davala je Maja Hadžihalilović, rukovodilac 

Stručne službe Gradonačelnika,  kao i poslije ponovljene diskusije gradske vijećnice Snežane 

Omukić i gradskog vijećnika Samira Fazlića, te diskusije gradskog vijećnika Tonija Vukadina.    

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o stavljanju van snage 

Odluke o pristupanju osnivanju Fondacije ARS AEVI Sarajevo kako je predložena.   

 

Ad 10) 

Informacija o Dokumentu okvirnog budžeta za period 2019 – 2020 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, te da je, uz podnesenu informaciju, dostupan i izvještaj 

Odbora za budžet i finansije.     

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

bez rasprave, primilo k znanju  Informaciju o Dokumentu okvirnog budžeta za period 2019 – 2020 

kako je podnesena.  

 

Ad 11) 

Informacija o stanju turizma u Gradu Sarajevu s prijedlogom mjera 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, te da je, uz podnesenu informaciju, dostupan i izvještaj 

Odbora za lokalno poslovanje i turizam.     

U raspravi su sudjelovali gradska vijećnica Snežana Omukić i gradski vijećnik Vibor Handžić. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

primilo k znanju  Informaciju o stanju turizma u Gradu Sarajevu s prijedlogom mjera  kako je 

podnesena.  

 

 

Ad 12) 

Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, te da je, uz podnesenu informaciju, dostupan i izvještaj 

Komisije za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama.     

U raspravi o poslovničkim pitanjima sudjelovali su gradski vijećnik Samir Fazlić i gradski vijećnik 

Adnan Talić. 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-prestanku-fondacije-ars-aevi-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-prestanku-fondacije-ars-aevi-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-prestanku-fondacije-ars-aevi-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-prestanku-fondacije-ars-aevi-sarajevo/
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Uvodno izlaganje je podnijela Dragana Solaković, pomoćnik Gradonačelnika za lokalnu 

samoupravu i razvoj grada.   

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

primilo k znanju usmenu Informaciju o stanju turizma u Gradu Sarajevu s prijedlogom mjera 

kako je podnesena. 2   

 

Ad 13) 

Informacija Gradskom vijeću Grada Sarajeva kao osnivaču JP Sarajevo d.o.o. Sarajevo o 

mogućnostima preuzimanja obavljanja komunalnih poslova iz nadležnosti Grada Sarajeva 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač Gradonačelnik, te da je, uz podnesenu informaciju, dostavljen izvještaj 

Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj s predloženim zaključcima, te izvještaj 

Komisije za Statut i akte.  

U raspravi su svoje stavove, mišljenja i sugestije, odnosno pitanja uputili gradski vijećnik Toni 

Vukadin, gradski vijećnik Samir Fazlić, gradska vijećnica Snežana Omukić, gradski vijećnik 

Nuko Grebović, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić, a odgovore na pitanja dao je 

direktor JP „Sarajevo“, d.o.o Esad Tanović. Raspravu su nastavili gradski vijećnik Toni Vukadin, 

gradski vijećnik Miroslav Živanović, gradski vijećnik Samir Fazlić, gradska vijećnica Snežana 

Omukić i gradski vijećnik Velija Katica.  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 13 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz šest “suzdržanih” glasova prisutnih gradskih 

vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila)  nije usvojilo zaključak na Prijedlog Odbora za javne 

službe, infrastrukturu i javni saobraćaj koji je glasio: “Gradsko vijeće Grada Sarajeva zadužuje 

Gradonačelnika, da poduzme sve s ciljem preuzimanja nadležnosti iz oblasti komunalnih djelatnosti sa 

Kantona Sarajevo na Grad Sarajevo, u odgovarajućoj mjeri.“  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 13 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz jedan “suzdržan” glas prisutnih gradskih 

vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo)  nije usvojilo zaključak na Prijedlog Odbora za javne 

službe, infrastrukturu i javni saobraćaj koji je glasio: “Grad Sarajevo će sudjelovati u očekivanoj javnoj 

raspravi o Nacrtu Zakona o lokalnoj samoupravi u Kantonu Sarajevo koji je Vlada Kantona Sarajevo 

utvrdila.”  

Uslijedila je rasprava o proceduralnim pitanjima u kojoj su sudjelovali gradski vijećnik Vibor 

Handžić, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić, te sekretar Gradskog vijeća Safet 

Krajišnik. 
Na ponovljen poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz dva “suzdržana” 

glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva  gradska vijećnika se nisu izjasnila),  na Prijedlog Odbora za 

javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj,  usvojilo je  sljedeći zaključak:  

Grad Sarajevo će sudjelovati u očekivanoj javnoj raspravi o Nacrtu Zakona o lokalnoj 

samoupravi u Kantonu Sarajevo koji je Vlada Kantona Sarajevo utvrdila.  

 

 

                                                 
2 Budući da pisani materijal nije bio na vrijeme dostupan svim gradskim vijećnicim, zbog tehničke greške, u vidu  informativnog 

materijala, biti će dostupan i uz poziv za 18. sjednicu Gradskog vijeća.  
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*** 

Poslije rasprave o proceduralnim pitanjima, u kojoj je sudjelovala gradska vijećnica Snežana 

Omukić, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,  izjasnivši se sa 14 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz dva “suzdržana” glasa prisutnih 

gradskih vijećnika (četiri  gradska vijećnika se nisu izjasnila)  nije usvojilo zaključak na Prijedlog 

Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj koji je glasio: „Gradsko vijeće Grada Sarajeva 

zadužuje Skupštinu JP “Sarajevo” da u saradnji s Gradonačelnikom osigura izradu studije izvodljivosti 

vezanu za provođenje važećih nadležnosti Grada Sarajeva u oblasti komunalnih djelatnosti, odnosno o 

provođenju očekivano prenesenih nadležnosti sa Kantona Sarajevo na Grad Sarajevo a imajući u vidu 

Ustav Kantona Sarajevo u dijelu koji se odnosi na nadležnosti Grada Sarajevo.“  

Na ponovljeni poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, zbog tehničke greške koju 

je uočila gradska vijećnica Snežana Omukić, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  izjasnivši se sa 14 

glasova “za”, jednim glasom “protiv” i uz tri “suzdržana” glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva 

gradska vijećnika se nisu izjasnila) nije usvojilo zaključak na Prijedlog Odbora za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaj koji je glasio: „Gradsko vijeće Grada Sarajeva zadužuje Skupštinu JP 

“Sarajevo”da u saradnji s Gradonačelnikom osigura izradu studije izvodljivosti vezanu za provođenje 

važećih nadležnosti Grada Sarajeva u oblasti komunalnih djelatnosti, odnosno o provođenju očekivano 

prenesenih nadležnosti sa Kantona Sarajevo na Grad Sarajevo a imajući u vidu Ustav Kantona Sarajevo 

u dijelu koji se odnosi na nadležnosti Grada Sarajevo.“  

Poslije rasprave, u kojoj je sudjelovao gradski vijećnik Nuko Grebović, na poziv Predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  izjasnivši se sa 13 glasova “za”, 

bez glasova “protiv” i uz četiri “suzdržana” glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva  gradska vijećnika 

se nisu izjasnila)  nije usvojilo zaključak na Prijedlog Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni 

saobraćaj koji je glasio: „Gradsko vijeće Grada Sarajeva obavezuje Gradonačelnika da zaduži gradsku 

administraciju da se angažira s ciljem provođenja započetih postupaka prenosa nadležnosti, u oblasti 

komunalnih djelatnosti, putem odgovarajućih ugovora.“  

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

primilo k znanju usmenu Informaciju Gradskom vijeću Grada Sarajeva kao osnivaču JP Sarajevo 

d.o.o. Sarajevo o mogućnostima preuzimanja obavljanja komunalnih poslova iz nadležnosti 

Grada Sarajeva kako je podnesena.  

 

Ad 14) 

Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio razmatranje vijećničkih pitanja i inicijativa i 

to najprije onih dostavljenih u pisanoj formi uz poziv za sjednicu.  

 

1. Gradski vijećnici Velija Katica i Nuko Grebović uputili su inicijativu  kako slijedi. 

Podnosi se inicijativa za podršku projektu Sarajevskog dječjeg hora „PRINCESS KROFNE" 

(izrada 11 CD-a „Zašto volim ovaj grad" sa pjesmama posvećenim gradu Sarajevu, nastalim 

u periodu 1993-2017 godina) putem Pokroviteljstva Grada Sarajeva. 

Sarajevski dječiji hor „PRINCESS KROFNE" postoji i djeluje od 1993. godine. Scenskim 

nastupima i originalnim repertoarom koji obuhvata autorske kompozicije, pjesme za djecu, 

tradicionalne bosanskohercegovačke pjesme, domaće i svjetske pop-rok hitove, hor 

"PRINCESS KROFNE" postao je zaštitnim znakom u izvođačkom i autorskom smislu na 

prostoru BiH i van njenih granica, odgajajući generacije mladih od kojih su se mnogi i u 

profesionalnom smislu danas odredili prema muzici. U proteklih 25 godina, članstvom je 
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kroz hor svojim prisustvom počastilo preko 5.500 djece uzrasta od 4-18 godina. Svoje 

programske aktivnosti hor realizira kroz: 

- koncertne aktivnosti u i van Bosne i Hercegovine (preko 2000 koncerata i nastupa), 

- snimanjem studijskih audio i video materijala (10 CD-ova i 3 DVD-a sa 20 spotova), 

- učestvovanjem na festivalima dječijeg muzičkog stvaralaštva i festivalima za mlade u 

Evropi i čitavom svijetu od Ankare, Istambula, Antalije, Šibenika, Tirane, Verone, Rima, 

Clermond, Ferranda, Roterdama, Štutgarta, San Rema, Podgorice, Zagreba, Beograda, 

Kopera... 

Bili su gosti na velikim koncertima autora i izvođača iz regije: Kemala Montena, Arsena 

Dedića, Dine Merlina, Harija Mata Harija, Tonija Cetinskog, Miroslava Ilića, Gorana 

Bregovića, Zdravka Čolića, Jelene Rozge, Jelene Tomašević, "CRVENE JABUKE" 

"PRLJAVOG KAZALIŠTA", "PLAVOG ORKESTRA", te učesnici mnogobrojnih 

humanitarnih i kulturno-sportskih manifestacija. 

J.P.PTT SAOBRAĆAJA BiH, nastojeći obilježiti odlazak "PRINCESS KROFNI" na 

festival u Ankaru 1996. godine, uvrstilo je dječiji hor na jednu od svojih prigodnih poštanskih 

markica.  

Sarajevski dječiji hor registrovan je od 1999. godine kao Udruženje građana "PRINCESS 

KROFNE". Prema mišljenju relevantnih kulturnih i javnih radnika, pedagoga, roditelja, a 

prije svega djece članova, "PRINCESS KROFNE" jesu kvalitetna vannastavna aktivnost i 

postoji više elemenata da i dalje nastave na ovaj način: 

- veliki interes djece i roditelja (odraslih ) za ovakvu vrstu aktivnosti; 

- promocijom tradicionalnih, pjesama za djecu, autorskih kompozicija hora, domaćih izvođača 

i autora i izvođača i autora iz regije i čitavog svijeta, popularnu muziku još više približiti 

djeci, sve one vrijednosati koje ta vrsta muzike donosi u tekstualnom i muzi čkom smislu; 

- otvaranje mogućnosti da djeca ostvaruju nove kontakte, druženja, te upoznavanje novog i 

drugačijeg. 

U period od maja do septembra ove godine, realizirat će se i organizirati promocija 11 CD-

a "ZATO VOLIM OVAJ GRAD " sa četiri pjesme posvećene Sarajevu, na tekstove Velimira 

Miloševića, Mirsada Bećirbašića i Zlatka Bostandžića koje su nastale u periodu 1993-2017 

godine kao jedna vrsta podsjetnika i dokumenta za sve ono što se dešavalo u proteklom 

periodu Sarajevu i Bosni i Hercegovini. Ovaj projekat je uvod u pripremu obilježavanja 25. 

godina njihovog rada i djelovanja, a obilježavanje godišnjice se planira krajem godine 

velikim koncertom u Sarajevskoj dvorani ''MIRZA DELIBAŠIĆ". 

Sva programska orjentacija hora usmjerena je predškolcima, učenicima osnovnih i srednjih 

škola uz besplatnu podjelu CD-ova "PRINCESS KROFNI " i besplatan ulaz na sve koncerte. 

Gradska uprava je svih proteklih godina kroz razne projekte, podržavala njihov rad. 

Prijedlog je da Grad Sarajevo izdvoji 20.000,00 KM kao generalni pokrovitelj projekta 11 

CD-a "ZATO VOLIM OVAJ GRAD " sa pjesmama posvećenim gradu Sarajevu i najmlađim 

sugrađanima. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), podržalo je podnesenu 

inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća i upućuje sa nadležnim organima. 

 

2. Odbor za društvene djelatnosti uputio je inicijativu da Gradsko vijeće svojim zaključkom 

zaduži Gradonačelnika da razmotri mogućnost da Grad Sarajevo sa  3.000,00 KM iz Budžeta 

Grada Sarajeva za 2018. godinu, podrži rad udruženja „Kolibri“.  
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Dodatno obrazloženje podnesne inicijative dao je zamjenik predsjedavajućeg Odbora i gradski 

vijećnik Samir Fazlić. 
Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), podržalo je prijedlog i i 

usvojilo sljedeći zaključak:  

Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnost da Grad Sarajevo sa 3.000,00 

KM iz Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu, podrži rad udruženja „Kolibri“.  

 

3. Odbor za društvene djelatnosti uputio je inicijativu  da Gradsko vijeće svojim zaključkom 

zaduži Gradonačelnika da, u suradnji s JP „Sarajevo“, d.o.o., organizira izlet za djecu s 

posebnim potrebama o kojima se brinu volonteri udruženja  „Dajte nam šansu“ i „Kolibri“, ali  

i drugih udruženja u gradu Sarajevu. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), podržalo je prijedlog i  usvojilo 

sljedeći zaključak:   

Zadužuje se Gradonačelnik da, u suradnji s JP „Sarajevo“, d.o.o., organizira izlet 

žičarom na Trebević za djecu s posebnim potrebama o kojima se brinu volonteri 

udruženja  „Dajte nam šansu“ i „Kolibri“, ali  i drugih udruženja u gradu koja 

imaju slične ciljeve. 

 

4. Komisija za spomenike je uputila inicijativu vezanu za programiranje realizacija inicijativa 

za podizanja spomenika, a za koje je Grada Sarajevo nosilac realizacije projekata izgradnje.   

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), podržalo je prijedlog i i 

usvojilo sljedeći zaključak:   

Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnosti i predloži odgovarajuće akte 

kojima bi Gradsko vijeće odlučilo o tome da Grad Sarajevo kao nosilac realizacije 

projekta podizanja spomenika, određenom dinamikom i podigne spomenike, čije 

podizanje je Gradsko vijeće i iniciralo, a među kojima su i spomenik Kralju Tvrtku 

Kotromaniću, Isa beg Ishakoviću, ubijenim građanima Sarajeva '92-'95 i Spomen 

obilježja ženi Sarajeva, Grahamu Bamfordu, te Esadu Arnautaliću, Kemalu 

Montenu i Dariju Džamonji, a što podrazumijeva planiranje sredstava za njihovu 

realizaciju. 

     
5. Komisija za spomenike je uputila inicijativu vezanu za planiranje stredstava potrebnih za 

održavanje spomenika od značaja za Grad Sarajevo.  

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

podržalo je prijedlog i i usvojilo sljedeći zaključak:   

Zadužuje se Gradonačelnik da, pri predlaganju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. 

godinu, planira sredstva na posebnoj stavci, za provođenje Odluke o spomenicima 

od značaja za Grad Sarajevo, koordinirano sa godišnjim programiranjem  

održavanja spomenika. 
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6. Gradski vijećnik Adnan Talić uputio je inicijativu u diskusiji koja je, između ostalog, imala 

sljedeći sadržaj. 

Potrebno je da Gradonačelnik uputi apel resornom ministarstvu s prijedlogom da se napravi 

selekcija sportskih događaja (trke) koji se održavaju na gradskim ulicama u strogom centru 

grada, a što dovodi do paralize grada, posebno u vršnim satima. 

Određene trke je potrebno i moguće izmjestiti na druge lokacije, jednako atraktivne, a čije 

zauzimanje neće proizvesti zagušenje saobraćaja kakvo se proizvede obustavljanjem 

saobraćaja u centru zbog organizacije određenih događaja, što je u posljednje vrijeme 

učestalo. 

*** 

Gradski vijećnik Vibor Handžić je iskazao nezadovoljstvo što se i ova sjednica završava na granci 

kvoruma.  

*** 

7. Gradski vijećnik Vibor Handžić uputio je vijećničko pitanje u diskusiji koja je, između 

ostalog, imala sljedeći sadržaj. 

Potrebno je da Gradonačelnik odgovori na pitanje zašto je, pred početak sjednice, povučen, 

ranije podnesen, Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o preraspodjeli 

sredstava u Budžetu Grada Sarajeva za 2018. godinu, a vezano za početak realizacije 

inicijative za održavanje Formule E u Sarajevu.  

 

8. Gradski vijećnik Vibor Handžić uputio je inicijativu vezanu za obilježavanje Svjetskog dana 

vještina mladih Ujedinjenih nacija, ove godine u organizaciji Grada Sarajeva, a koji se 

obilježava 15. jula, te najavio dostavu inicijative sa obrazloženjem u pisanoj formi kako bi se 

uputila Gradonačelniku na razmatranje i realizaciju.  

 

9. Gradski vijećnik Vibor Handžić najavio je dostavu inicijative sa obrazloženjem u pisanoj 

formi kako bi se uputila Gradonačelniku na razmatranje i realizaciju, a iznio je inicijativu u 

diskusiji sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo, u saradnji sa lokalnim planinarskim i traking 

udruženjima, izradi mapu planinarskih pješačkih staza i šetnica na području grada 

Sarajeva i njegovoj okolici, te vodič za šetnje, odnosno planinarenje koji bi bio dostupan 

na službenoj internetskoj stranici Grada Sarajeva sugrađanima ljubiteljima prirode i 

turistima. 

 

10. Gradski vijećnik Vibor Handžić uputio je inicijativu u diskusiji sljedećeg sadržaja. 

Vezano za neuvrštavanje u prijedlog dnevnog reda 17. sjednice Gradskog vijeća 

predložene Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog 

plana „Reljevo“, potrebno je naglasiti da Zakon o prostornom uređenju Kantona 

Sarajevo jasno propisuje u kojim slučajevima se određeno građenje može izuzeti iz 

zabrane građenja, do donošenja plana, čiji postupak se započinje odlukom o pristupanju 

izradi plana, a kojom se uređuje i izuzeće iz režima zabrane građenja.  

S tim u vezi, najznačajnija je uloga Gradonačelnika kao predlagača planskih 

dokumenata, da se više ne dozvoli da Grad Sarajevo bude saučesnik u prevođenju 

urbanističke politike grada u socijalnu kategoriju, odnosno u omogućavanju legalizacije 

planskih rješenja  koja se formuliraju isključivo po zahtjevima investitora kojima se 

zadovoljavaju njihovi uski privatni  interesi. 
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Također, potrebno je da i Gradonačelnik svojim prijedlozima i Gradsko vijeće svojim 

odlukama u oblasti urbanog planiranja i ukupnog razvoja Grada, u okviru svojih 

nadležnosti, a i koristeći svoj autoritet, urade sve da Grad Sarajevo sačuva dignitet 

institucije koja urbanim razvojem upravlja, razumijevajući posljedice koje neadekvatno 

odlučivanje može proizvesti po grad i građane u bliskoj i u daljoj budućnosti. 

 

11. Gradski vijećnik Miro Lazović  uputio je vijećničko pitanje u diskusiji sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Gradonačelnik odgovori na pitanje postoje li određene inicijative vezane 

za formulaciju konkretnog, ali ozbiljnog i dugoročnog projekta s ciljem uređenja korita 

Miljacke. 

Pitanje se upućuje budući da je javnost zainteresirana za rješavanje ovog problema, te 

imajući u vidu da se pitanja građana i određene inicijative često pojavljuju u javnosti 

već duže vrijeme. 

Potrebno je istaći vizionarske inicijative koje iznosi čelnik kompetentne institucije 

direktor Fonda za  zaštitu okoliša Federacije BiH Fuad Čibukčić, a kojima se predlažu 

projekti uređenja korita Miljacke, za odvođenje otpadnih voda i izgradnju brana što bi 

rezultiralo čišćenjem vodotoka i otvaranje mogućnosti za korištenje Miljacke za 

određene sportske aktivnosti. 

 

12. Gradski vijećnik Almedin Miladin uputio je inicijativu  u diskusiji sljedećeg sadržaja. 

Svjedoci smo da su mesingane spomen ploče postavljene na lokalitetima u Općini Stari 

Grad, a slično je i u cijelom gradu, na kojima su istaknuta imena poginulih branitelja grada 

’92-’95,  u lošem stanju jer se ne održavaju na uređen način. 

Na pitanja upućena raznim institucijama, u traganju za nadležnim subjektom za održavanje 

ovih spomen obilježja, nije dobiven odgovor. 

Potrebno je da Gradonačelnik razmotri mogućnost da se održavanje ovih spomen obilježja 

stavi u nadležnost Grada Sarajeva, a da poslove održavanja vrši JP “Sarajevo” d.o.o., te da 

Gradskom vijeću predloži eventualno rješenje. 

U kontekstu održavanja ovih spomen obilježja, upućuje se inicijativa Gradonačelniku da 

poduzme potrebno, u okviru nadležnosti Grada Sarajeva ili prema nadležnim organima, da 

se zaštite, odnosno ponovo učine dostupnim “sarajevske ruže” (oštećenja od granata) koje 

su na određenim lokalitetima prekrivene novim asfaltnim pokrivačem ili popločane kao što 

je to, na primjer, ona u Dženetića čikmi. 

 
13. Gradski vijećnik Nuko Grebović uputio je inicijativu  u diskusiji sljedećeg sadržaja. 

Ulicama Općine Stari Grad i Općine Centar je upriličen ispraćaj konjanika opremljenih 

za odlazak na tradicionalno hodočašće Ajvatovica 2018. godine. 

Procesija je svojom atrakcijom privukla veliku pažnju sugrađana, a posebno turista. 

Potrebno je za ubuduće, tražiti od nadležnih organa koji postavljaju uvjete za korištenje 

gradskih ulica za prolaz konja, da se konji opreme tako da izmet ne ostaje na gradskim 

ulicima, kao i da se organizira simultano čišćenje u slučaju nezgoda. 

Dobar primjer je način na koji su opremljeni konji koji voze kočije na Vrelu Bosne, čime 

je spriječeno prljanje i neugodan miris. 

Ovo je potrebno kako se ne bi upečatljiva slika koju turisti nose iz našeg grada povodom 

ovakvih i sličnih manifestacija, umanjila i opteretila pratećim doživljajem nečista grada. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je zatim zaključio rad 17. sjednice Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva i najavio održavanje 18. sjednice Gradskog vijeća u srijedu, 25. 07. 2018. godine.  

 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 12 sati i 02 minute.  

 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu Gradskog vijeća koji se čuvaju u 

Gradskoj službi za Gradsko vijeće.                         

 

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA  

Safet Krajišnik,s.r.  

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  

Dr. Igor Gavrić,s.r.  


